
Geachte leden van het college,

Enkele dagen geleden bracht staatssecretaris dhr. Teeven naar buiten dat er een groot tekort is aan verblijfsplekken voor 
asielzoekers. Het asielsysteem loopt vast door het grote aantal vluchtelingen uit met name Syrië en derhalve worden 
alle gemeentes opgeroepen om bij te dragen aan een oplossing.

Sinds de lente van 2011 is er sprake van een bloedig conflict in Syrië tussen het Assad-bewind, rebellen en islamitische 
milities. Volgens cijfers van de Verenigde Naties zijn in de periode tussen maart 2011 en april 2014 reeds 191.000 
Syriërs dodelijk slachtoffer geworden van deze burgeroorlog. Bijna helft van alle Syriërs heeft zijn huis verlaten en drie 
miljoen Syriërs zijn naar het buitenland gevlucht. VN-Hoge Commissaris voor de Vluchtelingen Antonio Guterres 
spreekt van grootste humanitaire ramp van deze eeuw.

Daar kan de gemeente zijn de ogen niet voor sluiten. Gezien de schrijnende situatie in Syrië en de oproep van 
staatssecretaris Teeven zou de gemeente zijn verantwoordelijkheid moeten oppakken en ruimte beschikbaar moeten 
stellen voor de opvang van Syrische vluchtelingen. Deze mensen verdienen het om in een omgeving te kunnen leven 
zonder iedere dag in een levensbedreigende situatie te verkeren. Wij durven er vanuit te gaan dat u er ook zo over denkt.

Derhalve vragen wij u wat de reactie van onze gemeente is op de oproep van staatssecretaris Teeven. De gemeente is 
momenteel in het bezit van meerdere leegstaande gebouwen, ziet mogelijkheden om leegstaande gebouwen te 
gebruiken om vluchtelingen op te vangen?

In afwachting van uw antwoord.

Met vriendelijke groeten,

Ton Menke
PvdA 


